To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVESTMENT HOUSE FOR FINANCIAL SERVICES Date: 01–02–2021 03:13:03 PM Subject: Other Material Information INVESTMENT HOUSE FOR FINANCIAL SERVICES announces the occurrence of the following material event:	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بيت الاستثمار للخدمات المالية التاريخ: 01-02-2021 03:13:03 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة بيت الاستثمار للخدمات المالية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهرى
Date of event: 31–01–2021	تاريخ الحدث الجوهرى: 31-01-2021
Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position	الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي
We would like to inform you that a settlement agreement was signed on 31/1/2021 with the case brought against our company by the Investment Utilities Company for Construction and Operation No. 2014/1477/B The amount of (204,511.660) JD, includes the legal interest, will be dropped and the company will be fully discharged.	نود اعلامكم بانه تم توقيع اتفاقيه تسويه بتاريخ 2021/1/31 بالقضيه المرفوعه على شركتنا من قبل شركة المرافق الاستثماريه للانشاء والتشغيل رقم 1477/2014/ب وقد تم تسويه كامل المبلغ المستحق والبالغ (204,511.660) دينار وبموجبها سيتم تسد ي د كامل المبلغ بما فيها الفوائد القانونيه وسيتم اسقاط القضيه وابراء ذمة الشركه بالكامل.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Awni Yousef Amro Position: Financial Manager	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Awni Yousef Amro المنصب: مدير مالي